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PROTOKÓŁ  Nr  III/ 2014 

Z ODBYTEJ  III  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu  18 grudnia  2014r. 

 
 

 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w 

Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 1230. 

 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15,    

zgodnie  z   listą  obecności  stanowiącą   załącznik nr  1  do nin. protokółu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli  nr 2, 4, 5, 6: patrz: lista obecności  

   zał. nr 2   do protokółu 

oraz: 

-  Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

-  Katarzyna Joniak         – Skarbnik Miejski 

-  Barbara Wojciechowska - Dobies  -  Sekretarz Miejski 

-  Marcin Zasadowski      - Radca Prawny RM 

-  Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz Spółek Miejskich  

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

 

Obradom przewodniczyła  Pani  BARBARA WIERZBICKA – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  został  radny  Pan  ZBIGNIEW DŁUGOKĘCKI. 

 

 

Do punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

      Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  uczestniczy 15 

radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować 

prawomocne uchwały. 
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Do punktu 2 -go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

        Przewodnicząca obrad  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

projekt porządku dziennego obrad  wraz z zaproszeniem na sesję.  Zał. nr 3. 

Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad, więc Pani 

Przewodnicząca go odczytała i poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miejska  przyjęła  jednogłośnie   następujący porządek dzienny  obrad  

sesji  do  realizacji:  

  

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z II sesji. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Uchwała RM ws powołania i określenia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca. 

8. Uchwała RM ws powołania i określenie składu osobowego Komisji 

Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

9. Uchwała RM ws powołania i określenie składu osobowego Komisji 

Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia.   

10. Uchwała RM ws powołania i określenia składu osobowego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. 

11. Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

12. Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia. 

13. Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. 

14. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca. 

15. Uchwała RM ws zmian w budżecie Miasta. 

16. Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

17. Sprawy różne. 

18. Komunikaty. 

19. Zakończenie obrad.                                                                                         
 

Do punktu 3-go  -  Przyjęcie protokółu z II sesji . 

 

    Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół z II sesji z dn. 8 grudnia 

2014r. znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy radny może się z 

nim zapoznać i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi, jeśli takie będą. 
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Jeśli do zakończenia sesji nikt z radnych nie wniesie uwag do protokółu, 

wówczas zostanie przyjęty do aprobującej wiadomości. 

 

Do punktu 4-go - Informacje i komunikaty. 

 

Pani Barbara Wierzbicka - Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 

12 grudnia 2014r. Pan Andrzej Skowroński za naszym pośrednictwem złożył 

skargę do Wojewody Mazowieckiego na przewlekłość postepowania Rady. 

Skargę tę przekażemy adresatowi.  

 

Do punktu 5 -go – Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Małgorzata Kisielewska – w listopadzie mieszkaniec z ul. Staszica 

złożył pismo o przyłączenie do kanalizacji deszczowej. Posesja leży poniżej 

drogi i jest ciągle zalewana. 

Radna Barbara Gil – złożyła trzy interpelacje na piśmie: 1. w imieniu 

podróżujących szynobusami: przed dworcem PKP jest ciemno, trzy lampy nie 

świecą. 

2. przy ul. Konst. 3 Maja pomiędzy budynkami jest pas pola, który od strony 

chodnika jest bardzo zaśmiecony. Spowodować, by teren został oczyszczony. 

3. dworzec autobusowy jest czynny w dni robocze od 9 – 16, poza tymi 

godzinami jest zamknięty i podróżujący nie mogą skorzystać z wc , bądź się 

ogrzać. Prośba o podjęcie działań w tej sprawie. Zał. Nr 4,5,6. 

Radny Wiesław Rypiński – dokonać przeglądu lamp oświetleniowych w 

mieście, bo naprawdę miasto jest słabo oświetlone. 

Radny Marek Chrzanowski – złożył dwie interpelacje na piśmie:  

1. proszę o informację, czy umowa z nauczycielem wf w SP 2 p. Dariuszem 

Malanowskim jest prawidłowa pod względem prawa oświatowego, tzn. 

obniżenie pensum pedagogicznego do 8 godz. Plus pełnienie funkcji 

kierownika hali sportowej przy SP nr 2. 

2. Ile środków finansowych z budżetu miasta, w tym również z funduszu na 

przeciwdziałanie alkoholizmowi, otrzymały Zarządy Osiedli w latach 

2012,  2013,  2014.   Zał. Nr 7, 8. 

 

Radny Krzysztof Skrzyński – jakie fundusze i na jakie inwestycje zostały 

wydatkowane w VI kadencji z budżetu miasta. 

Radny Bogdan Bartnicki – kiedy będzie dokończona ulica Kwiatowa? 

Radny Waldemar Frydrychowicz – ulica Białobłocka – jest ciemno, brak 

słupów oświetleniowych i lamp. Proszę o informację, czy będzie budowana 

hala sportowa przy Gimnazjum Miejskim? 

Radna Barbara Gil – dlaczego na II sesji , na której było zaprzysiężenie 

Burmistrza, nie było hymnu sierpeckiego?  

 

Przerwa 10 minut. 
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Do punktu 6-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta – sprawa przyłączenia się do 

kanalizacji na ul. Staszica jest możliwość, ale do prywatnych posesji miasto nie 

będzie doprowadzało. Miasto wykonuje główne przyłącze. 

- działka przy Konst. 3 Maja – temat znany Straży Miejskiej, interwencja 

podjęta została i teren już jest porządkowany. 

- sprawa oświetlenia przy dworcu PKP – nie ma słupów, a na tych, które są – 

lampy nie świecą, będziemy zbierać informacje o wszystkich lampach, które 

nie świecą i grupowo przekażemy do Energi, ponieważ do każdej jednej lampy 

nie będą podchodzić osobno, bo to są koszty. Poza tym , kwestia własności 

terenu - bez zgody właściciele nie możemy stawiać słupów, ani nic innego 

zrobić. Takie informacje proszę zgłaszać na bieżąco do Wydziału, nie potrzeba 

czekać do sesji. 

- brak oświetlenia od Białobłockiej – podejmę temat, jeśli będą takie środki w 

budżecie na ten cel   -  odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

- co z budową hali gimnastycznej przy Gimnazjum Miejskim – projekt hali ma 

być w 2015r., Rada będzie decydować o podziale środków. 

- sprawa toalet – koszt zainstalowania i utrzymania przenośnej toalety to ok. 

300zł miesięcznie. Przy dworcu PKS wystarczyłyby dwie  toalety toi toi, 

których miesięczny koszt nie powinien przekroczyć 700zł. 

Radny Marek Chrzanowski – potrzeby fizjologiczne są takie same w każdym 

ustroju. Dodał, że źle świadczy o Sierpcu brak możliwości skorzystania z 

toalety przez podróżujących, którzy mogą skorzystać albo w Płońsku, albo na 

jakiejś stacji CPN. Temat toalet ciągnie się od 4 lat, uważam, że to nie są duże 

pieniądze i powinny być. 

Pan Burmistrz – dodał, że skoro to nie są takie duże pieniądze, a na tym 

miałby ucierpieć pijar miasta, to postaram się by do końca stycznia toalety 

ustawiono przy dworcu PKS. 

- na interpelacje złożone na piśmie odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

 

Do punktu 7 –go - Uchwała RM ws powołania i określenia składu  

                                osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że na 

spotkaniu przedsesyjnym chęć pracy w Komisji Rewizyjnej wyrazili radni: 

Krzysztof Rudowski i Paweł Grabowski. 

Zapytała, kto jeszcze chciałby pracować w tej komisji? 

Nikt z radnych się nie zgłosił. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że w takim 

razie nie można powołać tej najważniejszej komisji, to jest przykre. 

Wobec tego wnioskuję o zdjęcie tego punktu z porządku dzisiejszych obrad, a 

do kolejnej sesji zastanowicie się Państwo, kto zechce się dopisać do tej 

komisji. 

Kto jest za zdjęciem tego punktu z porządku obrad? 

ZA – 8;  przeciw – 7.               Punkt 7 zdjęty. 
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Do punktu 8-go -Uchwała RM ws powołania i określenie składu osobowego  

                             Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

                             i Promocji. 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że na 

spotkaniu przedsesyjnym chęć pracy w tej Komisji wyrazili radni: 

Małgorzata Kisielewska, Wiesław Rypiński, Wojciech Jaworowski, Paweł 

Grabowski, Krzysztof Skrzyński. 

Wyżej wymienieni radni potwierdzili chęć pracy w tej Komisji. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ  Nr 5/III/2014 
ws powołania i określenie składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do nin. protokółu. 

 

Do punktu 9- go -Uchwała RM ws powołania i określenie składu  

                              osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki  

                              Społecznej i Zdrowia.   

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że na 

spotkaniu przedsesyjnym chęć pracy w tej Komisji wyrazili radni: 

Małgorzata Kisielewska, Krzysztof Skrzyński, Zbigniew Długokęcki, 

Waldemar Frydrychowicz, Magdalena Stasiak. 

Wyżej wymienieni radni potwierdzili chęć pracy w tej Komisji. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ  Nr 6/III/2014 
ws powołania i określenie składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej i Zdrowia. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do nin. protokółu. 

 

Do punktu 10-go- Uchwała RM ws powołania i określenia składu  
                                  osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku 

                              Publicznego i Komunikacji. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że na 

spotkaniu przedsesyjnym chęć pracy w tej Komisji wyraziło 8 radnych, są to:  
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Marek Chrzanowski, Bogdan Bartnicki, Wiesław Rypiński, Zbigniew 

Długokęcki, Wojciech Jaworowski, Jerzy Stachurski, Barbara Gil, Waldemar 

Frydrychowicz. 

Wyżej wymienieni radni potwierdzili chęć pracy w tej Komisji. 

 

Zgodnie ze statutem, komisja może liczyć 7 osób. Czy ktoś z państwa chce sam 

zrezygnować?  

Pani Barbara Gil – może zrezygnuje ten, kto jako ostatni czyli ósmy wpisał 

się na listę , wiedząc, że komisja może liczyć 7 osób? 

Pan Waldemar Frydrychowicz – to, że wpisałem się jako ósmy, nie  znaczy, 

że mam być wykreślony, po prostu lista dotarła do mnie na samym końcu. 

Radny Jerzy Stachurski – zaapelował o trochę ambicji, są radni pozapisywani 

do dwóch komisji, to może ktoś z tych radnych sam wycofa swoją kandydaturę 

z komisji bezpieczeństwa, po co robić jakieś losowania, głosowania. 

Radny Wojciech Jaworowski – zgłosił wniosek by przegłosować każdą 

kandydaturę. 

Pani Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 

ZA  głosowaniem nazwisk – 8   przeciw – 7. 

Wobec takiego wyniku głosowania radny Jerzy Stachurski wycofał swoją 

kandydaturę z komisji bezpieczeństwa, ładu, porządku publicznego i 

komunikacji, a proszę mnie dopisać do komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego  i Promocji. 

Radny Wojciech Jaworowski wycofał swój wniosek, jako nieaktualny. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ  Nr 7/III/2014 
ws powołania i określenie składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, 

Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11  do nin. protokółu. 

 

 

Pani Barbara Wierzbicka – wobec tego, że skład komisji Budżetu, Finansów 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji został przegłosowany, a dopisał się do niej 

radny Jerzy Stachurski, musimy dokonać reasumpcji głosowania uchwały nr 

5/III/2014 ws powołania i określenia składu osobowego komisji budżetu, 

finansów, rozwoju gospodarczego i promocji. Było 5 radnych w tej komisji, a 

teraz dochodzi jeszcze radny Jerzy Stachurski jako szósty członek. Odczytała 

ponownie cały skład komisji i poddała pod głosowanie. 

Kto jest za takim składem osobowym tej komisji?  ZA – 15 radnych. 
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Pani Przewodnicząca zarządziła 15minutową  przerwę na ukonstytuowanie się 

komisji. 

 

O godz. 11-tej  radny Jerzy Stachurski  zwolnił się  z udziału w dalszej części 

obrad. 

 

Do punktu 11- go- Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru  

                                 Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, 

                                 Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

 

Pan Dariusz Malanowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał protokół z 

pierwszego posiedzenia Komisji, na którym dokonano wyboru jej 

przewodniczącego. 

Na przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów,  Rozwoju 

Gospodarczego i  Promocji wybrano radnego WIESŁAWA GRZEGORZA 

RYPIŃSKIEGO 

Na wiceprzewodniczącego komisji wybrano radnego Pawła Grabowskiego. 

Protokół z I posiedzenia komisji stanowi załącznik do uchwały. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały ws zatwierdzenia wyboru 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji  i zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr 8/III/2014 
ws zatwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

ZA -  12 ,  przeciw – 0,  wstrzymało się od głosu - 2 radnych.  

Nie brał udziału w głosowaniu radny Jerzy Stachurski. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 12-go -Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru  

                               Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki 

                               Społecznej i Zdrowia. 

 

Pan Dariusz Malanowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał protokół z 

pierwszego posiedzenia Komisji, na którym dokonano wyboru jej 

przewodniczącego. 

Na przewodniczącego Komisji wybrano radnego KRZYSZTOFA 

SKRZYŃSKIEGO. 

Na wiceprzewodniczącego komisji wybrano radnego Waldemara 

Frydrychowicza. 

Protokół z I posiedzenia komisji stanowi załącznik do uchwały. 
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Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały ws zatwierdzenia wyboru 

Przewodniczącego Komisji i zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr 9/III/2014 
ws zatwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej i Zdrowia. 

 

ZA -  10 ,  przeciw – 0,  wstrzymało się od głosu - 4 radnych.  

Nie brał udziału w głosowaniu radny Jerzy Stachurski. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 13-go - Uchwała RM ws zatwierdzenia wyboru  

                                Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, Ładu,  

                                Porządku Publicznego i Komunikacji. 

 

Pan Dariusz Malanowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał protokół z 

pierwszego posiedzenia Komisji, na którym dokonano wyboru jej 

przewodniczącego. 

Na przewodniczącego Komisji wybrano radnego ZBIGNIEWA 

DŁUGOKĘCKIEGO. 

Protokół z I posiedzenia komisji stanowi załącznik do uchwały. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały ws zatwierdzenia wyboru 

Przewodniczącego Komisji i zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr 10 /III/2014 
ws zatwierdzenia wyboru przewodniczącego komisji Bezpieczeństwa, 

Ładu,  Porządku Publicznego i Komunikacji. 

 

ZA - 9 ,  przeciw – 0,  wstrzymało się od głosu - 4 radnych.  

Radna Barbara Gil nie głosowała. 

Nie brał udziału w głosowaniu radny Jerzy Stachurski. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14  do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 14-go -Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza  

                                Miasta Sierpca. 
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Pan Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady – powiedziała, że na 

przedsesyjnym spotkaniu radni ustalili dla Burmistrza Miasta następujące 

składniki wynagrodzenia: 

Wynagrodzenie zasadnicze – 5.000zł 

Dodatek funkcyjny              -  2.000zł 

Dodatek specjalny                -  35% wynagr. zasad. i dod. funkcyjnego, co daje   

                                    kwotę   2.450zł. 

Łączne wynagrodzenie brutto wynosiłoby 9.450zł, a więc zarabiałby mniej niż 

poprzedni burmistrz o ok. 20%, a co byłoby zgodne z deklaracjami wyborczymi 

obecnego  burmistrza, który mówił, że jeśli wygra wybory, to obniży sobie 

pensję. Tę suge4stie powtórzył również pan burmistrz na spotkaniu z radnymi 

w dniu 16 grudnia 2014r. 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są inne propozycje? 

Radny Marek Chrzanowski – proponuję wynagrodzenie zasadnicze w wys. 

5.500zł. Pan Burmistrz w wyborach powszechnych otrzymał bardzo duże 

zaufanie społeczne. Należy to uwzględnić przy ustalaniu wynagrodzenia. 

 

Radny Zbigniew Długokęcki poprosił o przerwę w obradach. 

Pani Przewodnicząca zarządziła  10 minut przerwy  ( od 1150  do 1200). 

 

Po przerwie. 

Pani Przewodnicząca – poddaję pod głosowanie propozycję radnego Marka 

Chrzanowskiego. 

Kto jest za tym, by wynagrodzenie zasadnicze wynosiło 5.500zł? 

ZA – 6 radnych,  przeciw  -  7 radnych, wstrzymał się 1 radny. 

Wniosek upadł. 

 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję pierwotną, tj. 

5.000zł + 2.000zł + 2.450zł + 9.450zł brutto. 

Kto jest za takim wynagrodzeniem dla Burmistrza Miasta? 

ZA – 8 ,  przeciw – 5,  wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym   

 

UCHWAŁĄ  Nr  11/ III/ 2014 

ustaliła wynagrodzenie miesięczne Burmistrza Miasta Sierpc. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do nin. protokółu. 

 

Radna Barbara Gil – sugeruję, by Radni ustalili sobie diety również 

oszczędnościowe, np. przewodniczący komisji 1.300zł, a nie 1.500zł. 

Radny Marek Chrzanowski – aż się prosi, by ten punkt wprowadzić do 

porządku obrad. Zgłaszam wniosek formalny. 
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Pani Przewodnicząca – zapytała, kto jest za tym, by do porządku  dzisiejszej 

sesji wprowadzić punkt: zmiana uchwały ws zmiany wysokości diet dla 

radnych? 

ZA – 6 radnych,   przeciw – 8 radnych, wstrzymujących się – nie było. 

Pani Przewodnicząca – postaramy się wypracować projekt uchwały ws 

ustalenia wysokości diet dla radnych i przewodniczących zarządów osiedli. 

Póki co, sprawa otwarta. 

 

Radny Krzysztof Skrzyński – są nowe pomysły jak widać, ale na wszystko 

musi być odpowiedni czas, nie teraz kiedy zbliżamy się do końca sesji i chcemy 

wprowadzać nowy punkt. 

 

 

Do punktu 15 -go - Uchwała ws zmian w budżecie Miasta 2014r.  

 

Pani Przewodnicząca Rady – na wspólnym posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. 

pani Skarbnik szczegółowo omówiła propozycje zmian w budżecie miasta.  

Czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie było. 

Przewodnicząca  obrad odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ Nr 12/III/2014   
ws zmian w budżecie Miasta 2014r. 

 

ZA podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  16 do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 16 –go – Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie  

                                  Finansowej Miasta na lata 2014 – 2024. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmianie ulega załącznik nr 1 i nr 2 do 

uchwały nr 386/LIV/13 z 18.12.2013r.pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Miasta” oraz „Wykaz przedsięwzięć do WPF” – zgodnie z zał. Nr 1 i 2 do nin. 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań, wobec czego Pani Przewodnicząca odczytała treść 

uchwały i zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 13/III/2014 
ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata 2014 – 2024. 
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ZA – 13 radnych, radna Magdalena Stasiak nieobecna na Sali podczas głosowania i 

radny Jerzy Stachurski. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do nin. protokółu sesji. 

 

Do punktu 17 –go - Sprawy różne. 

 

Pan Wiesław Rypiński – poprosił członków Komisji Budżetu i Finansów o 

składanie propozycji do planu pracy Komisji na I półrocze 2015r. 

 

Do punktu 18-go – Komunikaty. 

 

Przewodnicząca obrad  poinformowała, że  do protokółu z II sesji nikt z 

radnych nie wniósł żadnych uwag, w związku z tym proponuje przyjąć go do 

aprobującej wiadomości.  

Rada przyjęła jednogłośnie i bez uwag protokół z poprzedniej sesji do 

aprobującej wiadomości. 

 

Do punktu 19-go – Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania się punktów porządku dziennego sesji  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej podziękowała wszystkim  za czynne uczestnictwo w sesji   i  

ogłosił a zakończenie obrad: 

 

„Zamykam  obrady III sesji  Rady  Miejskiej  Sierpca”. 
 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przeczytaniu podpisano. 

 

 

 

Protokółowała:                                                       Przewodnicząca obrad: 

 

Halina Waszkiewicz                                                  Barbara Wierzbicka       

 


